
XXIII nedjelja kroz godinu (B)

"Budite jaki, ne bojte se!"

  

Mnogi  vjernici širom svijeta rado se sjećaju bl. Ivana Pavla II., pape koji je  i našu domovinu
posjetio tri puta. Bili su to nezaboravni susreti i  stvarno smo ga dočekivali i slušali poput dragog
oca, roditelja, kao  čovjeka kojemu smo vjerovali sve što nam je govorio. Od njegove smrti i 
završetka njegova pontifikata prošlo je više od sedam godina, a opet se  moramo pitati jesmo li
ga poslušali? Jesmo li uopće ikad razumjeli što  nam to Papa govori? Više puta, osobito pred
smrt čitavome svijetu je  govorio: „Ne bojte se!“ Ne bojte se Krista, ne bojte se života...

  

Kao da s  jedne strane volimo slušati kako nas netko tetoši i govori nam kako će  sve biti u redu,
a opet kad treba zauzeti jasan i određen stav, kad se  treba opredjeliti, onda se povučemo u
svoj „ćošak“ i čekamo tko će nas  prvi lupiti po glavi. Kakav smo mi to nevjeran i neodlučan
narod vidi se  upravo u našim postupcima koji se odnose na život u njegovim temeljima.  Drago
nam je slaviti prve pričesti, krizme, crkvena vjenčanja, na  sprovodu obavezno mora biti
svećenik, ali... Svi se mi opet divimo  „čovjeku sa zlatnim prstenjem, u zlatnoj odjeći“ – recimo
da je to slika  moćnika ovoga svijeta. Takvima ćemo otvarati sva vrata i klanjati im  se. A kad
dođe siromah, u bijednoj odjeći, njega ćemo postaviti u  podnožje svojih nogu – recimo da je to
slika Isusa Krista.  Moćnicima  ćemo se klanjati i davati im prva mjesta. Čak ćemo i srušiti temelj
na  kojem je sagrađen život, samo da se što više možemo dodvoravati. Ovog  drugog, koji je u
podnožju naših nogu, njega ćemo ako treba i zgaziti.

  

Za  razumijevanje ovog razmišljanja potrebno je pročitati nedjeljna čitanja  Svetog pisma. Lijepo
prorok Izaija piše: „Recite preplašenim srcima:  Budite jaki, ne bojte se!“

  

Božidar J. Tenšek, župnik
09.09.2012.
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